
تن  هاخ هم رفت، آیا پروژۀ »روبن آموریم«
 آیندۀ یونایتد را تغییر خواهد داد؟

قمار بزرگ رتکلیف

نه مطالعات اجتماعی - نه افکارسنجی؛

شاخص شهرداری تهران برای نصب بنر چهره های ماندگار چیست؟   

اگر قرار بود مسئولان اجرایی ابقا شوند؛

پس چرا مردم به پزشکیان رأی داده اند؟

ماموریت های جا مانده استاندار البرز!؟

امیدها را ناامید نکنید؛امیدها را ناامید نکنید؛

آقای پزشکیان! شعار دولت؛ آقای پزشکیان! شعار دولت؛ 
تغییر بود، نه تعمیر!تغییر بود، نه تعمیر!

روزنامه
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فضای مجازی اگر چه سطح تعاملات ما را گسترده تر 
کرده است اما باعث دور شدن اعضای خانواده از یکدیگر 
مجازی حضوری  فضای  در  افراد  بیشتر  امروزه  می شود. 
فعال دارند و  فضای مجازی نقش مهمی در زندگی این 
افراد ایفا می کند. همین  فضای مجازی باعث شده تا افراد 
سرگرم این محیط شوند و تمرکزی بر خانواده نداشته باشند. 
اگر چه این فضا تاثیرات فردی و اجتماعی زیادی بر افراد 
گذاشته اما آسیب هایی هم به همراه دارد که این موضوع را 
می توان به راحتی در خانواده ها مشاهده کرد. این تاثیرات 
منفی کارکرد خانواده را مختل خواهد کرد. فضای مجازی 
باعث شده تا خانواده ها دیگر روابطی گرم و صمیمانه با 

هم نداشته باشند.

وقتی همه سرگرم فضای مجازی هستند در واقع مهم  ترین 
عنصر تعامل و گفت و گو در خانواده از بین رفته و فرزندان 
فضا  این  در  غرق  و  می گیرند  فاصله  خانواده  از  روز  هر 
می شوند و آسیب های اینترنتی بیشتری به آنها وارد می شود. 
آسیب های این فضا زندگی زوج های جوان را هم با خطرات 
زیادی چون خیانت روبرو کرده است. اگر چه حذف کامل 
اینترنت و دور شدن از فضای مجازی کمی سختی است 
اما می شود با مدیریت درست تنها زمان کمی را به سرگرمی 
در این فضا اختصاص داد. آسیب های وارد شده فردی و 

اجتماعی هستند و کل خانواده را درگیر خواهد کرد.
مزیت های استفاده از فضای مجازی نیز زیاد است به شرطی 
که درست از آن استفاده گردد. برخی کارها امروزه در همین 
فضا رونق گرفته اند و بیشتر کسب و کارها از این طریق به 
رشد و پیشرفت خوبی رسیده اند. این فضا مانند یک تیغ 

دو لب بوده که هم مضر است و هم مفید. اگر احساس 
گردد خانواده ها در این حوزه دچار مشکل شده اند و  جوانان 
مدام از خانواده فاصله می گیرند، لازم است به کمک یک 
روانشناس و راهکارهایی که او در اختیار قرار می دهد به 
راحتی این مشکل را برطرف و آسیب را تا حد زیادی کاهش 

داد.

در باب مزایا و معایب فضای مجازی

باورش سخت است، اما...

استقلال در منطقۀ سقوط!

باشگاه فوتبال استقلال تهران، یکی از پرافتخارترین تیم های 
فوتبال ایران، در فصل جاری لیگ برتر با چالش های بی سابقه ای 
مواجه شده است. تغییرات مکرر در کادر فنی و نتایج نامطلوب، 
این تیم را در موقعیتی بحرانی قرار داده و خطر سقوط به دسته 

پایین تر را افزایش داده است.
فصل جاری برای استقلال با تغییرات متعدد در کادر فنی همراه 
بوده است. پس از استعفای جواد نکونام، باشگاه در انتخاب 
سرمربی جدید با مشکلاتی مواجه شد. نام هایی مانند پل لوگوئن 
و لورنتیو رگه کامف مطرح شدند، اما در نهایت پیتسو موسیمانه، 
سرمربی اهل آفریقای جنوبی، هدایت تیم را بر عهده گرفت.  این 
تغییرات پی درپی در کادر فنی، ثبات تیم را تحت تأثیر قرار داده 

و هماهنگی بازیکنان را مختل کرده است.
استقلال در ۹ بازی ابتدایی فصل، تنها ۸ امتیاز کسب کرده و در 
رتبه دوازدهم جدول قرار دارد.  این نتایج ضعیف، فاصله تیم را با 
منطقه سقوط کاهش داده و نگرانی هواداران را برانگیخته است. 
شکست های پی درپی و عدم توانایی در کسب نتایج مطلوب، 
اعتماد به نفس بازیکنان را کاهش داده و فشار روانی بر تیم 

افزوده است.
عوامل متعددی در بروز این بحران نقش داشته اند:

 1. تغییرات مکرر در کادر فنی: عدم ثبات در کادر فنی و تغییرات 
پی درپی سرمربیان، برنامه ریزی و استراتژی تیم را مختل کرده 

است.
2.  مشکلات مدیریتی: اختلافات داخلی و عدم هماهنگی بین 
مدیران باشگاه، تصمیم گیری های کلان را تحت تأثیر قرار داده و 

به بی ثباتی دامن زده است.
3. نقل و انتقالات ناموفق: عدم جذب بازیکنان باکیفیت و خروج 
بازیکنان کلیدی، ترکیب تیم را تضعیف کرده و عملکرد فنی را 

کاهش داده است.
برای خروج از این بحران، اقدامات زیر پیشنهاد می شود:

 • ثبات در کادر فنی: حفظ سرمربی فعلی و حمایت از او برای 
اجرای برنامه های بلندمدت، می تواند به بازگشت ثبات به تیم 

کمک کند.
 • تقویت ترکیب تیم: جذب بازیکنان باکیفیت در پست های 
مورد نیاز و حفظ بازیکنان کلیدی، می تواند عملکرد تیم را بهبود 

بخشد.
 • بهبود مدیریت باشگاه: افزایش هماهنگی بین مدیران و اتخاذ 
تصمیمات استراتژیک مناسب، می تواند به کاهش تنش های 

داخلی و بهبود شرایط کمک کند.
باشگاه استقلال تهران در فصل جاری با چالش های جدی مواجه 
است که می تواند آینده تیم را تحت تأثیر قرار دهد. تغییرات مکرر 
در کادر فنی، نتایج ضعیف و خطر سقوط، نیازمند اقدامات فوری 
و مؤثر است. با برنامه ریزی مناسب و ایجاد ثبات در ساختار تیم، 
می توان به بهبود شرایط و بازگشت به مسیر موفقیت امیدوار بود.

یاد و خاطره شهدا، به 
ویژه »شهید جمشید 
عزیزخانی« که 9 آبان 

65 به مقام شامخ 
شهادت نائل گشت، 

گرامی باد

سردار »علی فدوی« -جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی- در گفت وگو با شبکه لبنانی اظهار داشت: »پاسخ 
ایران به تجاوزات رژیم صهیونیستی قطعی و اجتناب ناپذیر است«.  سردار فدوی افزود: »بیش از ۴۰ سال است که هیچ 
تجاوزی را بی پاسخ نگذاشته ایم و می توانیم هرآنچه را که صهیونیست ها دارند را در یک عملیات هدف قرار دهیم. شهادت 
رهبران مقاومت، محور مقاومت را تقویت می کند نه تضعیف. رژیم صهیونیستی فکر می کند با به شهادت رساندن سیدحسن 
نصرالله و دیگر رهبران حزب الله، مقاومت اسلامی در لبنان را حذف کرده است، اما مقاومت لبنان از گذشته قوی تر شده 
است«. مقامات ایران پیشتر هشدار داده بودند که هرگونه اقدام متجاوزانه دیگری از سوی رژیم صهیونیستی و متحدان آن 

در پاسخ به عملیات »وعده صادق۲« با پاسخ جدی ایران مواجه خواهد شد.

پاسخ ایران به رژیم صهیونیستی قطعی است

سرمقاله

»لاریجانی« با تأکید بر اینکه »دربارۀ 7 اکتبر با ایران مشورت نشد«:

مسئلۀ نفوذ در ایران جدی است
سَرِ خط

شهر ما خانۀ ما )26(

علی لاریجانی، رئیس سه دوره مجلس و مشاور رهبر انقلاب 
گفت: مسئلۀ نفوذ در ایران در سال های اخیر جدی است 
و به نظر من از سال ها پیش یک غفلت هایی به وجود 

آمده است.
»زندگی  از خبرآنلاین،  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
می کنیم برای صلح نه برای جنگ« این جمله را »علی 
لاریجانی« می گوید، یک سیاستمدارِ فیلسوف با کارنامه 
ای که هم دبیری شورای عالی امنیت و ریاست مجلس در 
آن برجسته است هم مشاورت رهبری و عضویت در مجمع 

تشخیص مصلحت نظام.
لاریجانی در گفتگویی، هم از تحولات منطقه حرف زد هم 
از برجام و رابطه با غرب، چین و روسیه.  هم از فیلترینگ 
گفت هم از لایحه عفاف و حجاب. از او حتی درباره روایت 
ها مبنی بر حضورش در دولت پزشکیان سوال کردیم و البته 

گعده های خانوادگی.
از این گفتگو که به تحولات منطقه و بالا  او در بخشی 
گرفتن تنش بین ایران و اسرائیل اختصاص داشت گریزی 
به روزهایی زد که از جایگاه دبیری شورای عالی امنیت ملی 
جنگ ۳۳ روزه و البته ۲۲ روزه را در کنار سردار سلیمانی 
و دیگر فرماندهان بلندپایه نظامی و البته ظریف،درک و 

تجربه کرده بود.
که  است  معتقد  تجربیاتش  بر همین  تکیه  با  لاریجانی 
»جمهوری اسلامی علاقمند به درگیری نیست« اما از منافع 
خود هم دفاع خواهد کرد. مشاور رهبری تاکید دارد باید 
هم در میدان آمادگی داشته باشیم هم از ظرفیت های 

دیپلماسی بهره بگیریم.

علی لاریجانی در این گفتگو صراحتا مسئلۀ نفوذ در ایران 
را جدی دانست و وقتی به ماجرای انفجار پیجرها رسیدیم، 
آن را ناشی از یک نقشه فکر شده حدودا ۱۵ ساله دانست نه 

صرفا مسئلۀ نفوذ.
آقای لاریجانی! رهبر انقلاب در چند هفته اخیر و همزمان 
با شدت گرفتن تنش ها در منطقه و مشخصا تنش بین 
ایران و اسرائیل، دو جمله کلیدی مطرح کردند، »نه تعلل 
کنیم نه شتاب زده عمل کنیم«،» نه کوچک انگاری کنیم 
نه بزرگنمایی«. با توجه به تجربیاتی که شما هم در حوزه 
دیپلماسی داشته اید و هم در حوزه میدان، این دو جمله 

رهبری را چطور تفسیر و تحلیل می کنید؟
همه باید قبول کنند که ما زندگی می کنیم برای صلح نه 
برای جنگ. جنگ هم پدیده ای است که یک زمانی ضرورت 
دارد. اما همه تلاش می کنند که جنگ ها کمتر باشد و 
تا آنجا که می شود از آن پرهیز کرد و از طرق دیپلماتیک 
مسائل را حل کرد.  این به این معنا نیست که ما پای 
اعتقاداتمان نیستیم اما مهم این است که اول از جنگ 

شروع می شود یا از صلح.

در حمله اخیر اسرائیل به ایران، آمریکایی ها اطلاعات و 
تجهیزات را داده بودند

عقل حکم می کند که از مسیرها و طرقی که هزینه کمتری 
داشته باشد استفاده شود. اگر نشد، ممکن است که از روش 
دیگری بهره ببرند. در ماجرایی که ما قرار گرفته ایم اولا باید 
قبول کرد که این ماجراجویی را آمریکایی ها و اسرائیلی ها 
به وجود آوردند. یعنی آمریکایی ها فعال هستند و اسرائیلی 

ها آلت فعل هستند. در همین تجاوزی که مجددا به ایران 
شده است مکشوف شده که هم اطلاعات را آمریکایی ها به 

اسرائیلی ها داده اند هم تجهیزات را.
 اسرائیل که این تجهیزات را ندارد. این  ها همه تجهیزات 
بنابراین  اند.  مدرنی است که امریکایی ها به آن  ها داده 
طرف ما آمریکایی ها هستند. صریحا هم می گویند که کنار 
اسرائیل هستند. مصاف با آمریکایی ها در گذشته هم بوده 

اما الان جنسش متفاوت تر است.

کشورهای عربی نگران اسرائیل هستند و می گویند به 
سراغ جاهای دیگر هم می رود

نکته دوم این است تحولاتی که در منطقه رخ می دهد، در 
نهایت قساوت است. یعنی هیچ کجا رفتار اینقدر شنیعی 
نبوده است. در غزه ۵۰ هزار نفر را می کشند. مردم دنیا سر 
و صدا می کنند اما رجال سیاسی عملی برای کنترل شرایط 
ندارند. ما با یک جریان شرور مواجهیم که مسئله اش تغییر 
عمده دادن در منطقه است. برخی می گویند که اسرائیل با 

عرب ها درگیر است ما چرا درگیر شویم؟
کلا مسئلۀ نفوذ در ایران در سال های اخیر جدی است. 
به نظر من از سال  ها پیش یک غفلت هایی به وجود آمده 
و گرچه بخش های امنیتی کشور هم به این  ها ضربه زده 
اند اما نتوانستند مانع همه این  ها شوند. به  هرحال نکته 
مهمی است که الان هم دنبال می کنند و تمهیداتی هم 

می اندیشند.
نباید این اشتباه را کرد زیرا ما به دنبال منافع ملی خودمان 
هستیم. البته ویژگی های اسلامی و انسانی هم لحاظ می 
کنیم اما اصل آن منافع ملی است. اگر کسی فکر می کند 
که این موجودات خطرناکی که الان دارند این کارها را می 
کنند بعدا سراغ جای دیگری نمی روند، دریافت درستی 
از صحنه ندارند. همین الان بعضی از کشورهای عربی که 
معمولا به ما ایراد می گیرند و مرامشان متفاوت است نگران 
اسرائیل هستند. چون می گویند اسرائیل کارش در آنجا 

تمام شود به سراغ جای دیگر می رود.
اسرائیل نشان داده می خواهد یک تسلط عمیقی در منطقه 
به وجود بیاورد که اگر آن را به وجود آورد، فرصت نفس 
کشیدن به خیلی از جاهای دیگر را نمی دهد. و این حتما 

هم برای کشورهای منطقه مضر است و هم برای ما.

مهدی صالحی

حسن صانعی  پور
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شعار نوآورانۀ »وفاق ملی« دولت دکتر مسعود پزشکیان 
وزیران  کابینۀ  اعضای  انتخاب  جریان  در  و  آغاز  از  که 
دولت چهاردهم، واکنش های موافق و مخالف بسیاری را 
برانگیخت، این روزها و در جریان انتصاب مدیران میانی 
دولت، به طمع ورزی طیفی خاص تبدیل شده است. این 
شعار ارزشمند، به دلیل نداشتن پیشینه و مبانی روشن 
ریشه ای، باعث تفسیر به رأی های سلیقه ای بسیاری شده 

است.
خلال  در  روزها  این  که  غریبی  و  عجیب  سهم خواهی 
و  فرصت طلب  جریانی  به  کشور،  استانداران  انتصاب 
علاقه مند به ماندگاری در قدرت جرأت و جسارت بخشیده 
است تا با خرج کردن از کیسۀ رایگان »وفاق ملی«، دولت 
چهاردهم را با بلندگوی پررویی فریاد بزنند و دخالت در 
انتصابات را امری کاملاً قانونی دانسته و بدتر از همه، 
آن را توسط تیم رسانه های همراهشان و دیگر کاسبان 
نام  به  با تمام توان، طلبکارانه پیگیری نمایند.  رسانه، 
»وفاق«، با »نفاق« در پی »شقاق« باشند و در عمل کاری 
کنند که کشتی دولت چهاردهم، کماکان با کلید دولت 

سیزدهم استارت بخورد و علی الدوام با موتور آن ادامهۀ 
حرکت بدهد.

جریانی که در صدد است، حالا که خیالش از تعیین کابینۀ 
کشوری راحت شده، به سراغ تصرف سنگرهای بعدی برود 
و با استمرار سلطۀ سیاسی مدیران سفارشی، نگذارد سرش 
در رده های میانی دولت چهاردهم نیز بی کلاه بماند. لذا 
این جریان با چراغ سبز بعضی مرکزنشینان تمامیت طلب، 
با توسل به توجیه وفاق، یا دنبال ابقای نیروهای سیاسی 
سفارشی وابسته به خود در استان ظاهراً سر راهی البرز، 
با هدف حفظ سرقفلی های سهم الارثی هستند، یا به هر 
بهانه ای می خواهند در صورت تغییرات ناگزیر، علاوه بر 
تمهید و تعیین جایگاهی ویژه و درخورتر برای استاندار 
وابستۀ خویش، استاندار بعدی را نیز، ذیل همین شعار، از 
میان وابستگان جناحی و جریانی خویش به کار بگمارند.

این همه در حالی است که رئیس جمهور دولت چهاردهم 
می تواند با استناد به اصل غیرقابل تحریف و تعریف درست 
از »وفاق ملی« طبق نص صریح قانون اساسی و احترام به 
اصل جمهوریت و پایبندی به قواعد دموکراتیک، در فرایند 
انتصاب استانداران کشور، بویژه البرز عقب مانده در توسعه 
زیاده خواهی های  به  وقعی  بی هیچ  تغییر،  نیازمند  و 

تعاریف تحریفی  به  زدن  پا  جناحی و جریانی و پشت 
»وفاق حزبی« و »وفاق میلی«، فقط از مدیران مستقل 
و توانمند و متخصصان باتجربه و نخبگان تراز توسعه 
و همراه و همفکر با دولت استفاده کند. با ایستادگی 
در  افتادن  و  زدوبند  باندهای  باج خواهی های  مقابل  در 
لابی های  و  سهم خواه  سایه نشینان  سیاه  دالان های 
چندین لایه ای انحصارطلبان، با تمام قدرت از انتصابات 
سفارشی و فرمایشی امتناع نماید و پرقدرت تر از همیشه، 
در پهنه های حکمرانی، پرچمدار عنوان وفاق ملی باشد، نه 
استمراردهندۀ مشی گذشتۀ نامقبول! چرا که در آن صورت، 
بایستی دولت پزشکیان را برخلاف وعده های مناظراتی و 

انتخاباتی، دولت »تعمیر« نامید، نه دولت »تغییر«!

رئیس حوزه قضایی شهرستان فاریاب:
پس از چندین روز کار فنی و اطلاعاتی شبانه روزی مخفیگاه این شرور خطرناک در بندرعباس شناسایی شد و با حمایت و پشتیبانی آقای بخشی 
دادستان مرکز کرمان و هماهنگی و پشتیبانی دادستانی هرمزگان شامگاه گذشته اکیپی از ماموران زبده پلیس اطلاعات فاریاب به محل مخفیگاه 
متهم در بندرعباس اعزام شدند. باتوجه به اینکه مخفیگاه متهم در یک مجتمع مسکونی ۲۴واحدی بود با انجام تدابیر امنیتی لازم نهایتا سحرگاه 

امروز این شرور مسلح در یک عملیات غافلگیرانه و بدون درگیری مسلحانه بازداشت شد.

شرور جنوب کرمان در هرمزگان بازداشت شد

در شهر

امیدها را ناامید نکنید؛

آقای پزشکیان! شعار دولت؛ تغییر بود، نه تعمیر!
داستان جلد

اقشار  حضور  با  امنیت  شهدای  گرامیداشت  سالروز 
مختلف مردم در امامزاده محمد در جوار مزار شهید »روح 

الله عجمیان« در شهرستان کرج برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، خانواده های معظم شهدا، 
جوانان، زنان و مردان با حضور در آستان قدس امامزاده 
محمد کرج ضمن ادای احترام به مقام شامخ شهدا، 
گرامی  را  عجمیان«  الله  »روح  شهید  شهادت  سالروز 
گلزار  در  را  شهدا  مزار  فاتحه  قرائت  با  مردم  داشتند. 
شهدای امامزاده محمد با گلاب عطرآگین و با آرمان های 
شهدا تجدید پیمان کردند. سخنران مراسم گرامیداشت 

شهدای امنیت و شهید عجمیان روز پنجشنبه در این 
امام )ره( بودند و پای این  مراسم گفت: شهدا عاشق 

عشق تا پای جان ایستادند.
حجت الاسلام والمسلمین »علیرضا پناهیان« افزود: به 
یقین فرزندان فاطمه )س( ریشه صهیونیست را خواهند 
کند. شهید عجمیان ایستاد برای دفاع از امنیت و ناموس 

کشور و می دانست چه سرنوشتی در انتظارش است .
پناهیان گفت: جوانان امروز باید رهرو شهید عجمیان 
باشند و آرمان های روح الله ها و آرمان ها، زنده است. 
امروز هرچه بیشتر باید جبهه مقاومت را تقویت کرد 

ایران  بود.  او  بودن  بسیجی  کلید شهادت عجمیان  و 
از  دفاع  برای  بازهم  شهید  هزاران  تقدیم  با  اسلامی 

ارزش های انقلاب هزینه می دهد.

شناسایی  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
و  دولتی  اراضی  شناسایی  وانت بارها،  دستفروش ها، 
کار  دستور  در  جانمایی هستند  که مستعد  پارک هایی 

مدیریت شهری قرار گرفته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مریم قهرمانی صارم در کارگروه 
سال هاست  گرچه  کرد:  اظهار  دستفروشان  ساماندهی 
ساماندهی دستفروشان جزو برنامه های شهرداری بوده و 
بارها به صورت مقطعی و کوتاه مدت طرح های مختلف 

اجرایی شده اما باید ببینیم این بار اجرای این طرح می تواند 
سد معبر دستفروشان برابر ساماندهی را از بین ببرد یا 
قرار است همچون طرح های گذشته، پس از چندی تب 
و تاب خود را از دست بدهد. عضو شورای اسلامی شهر 
کرج تصریح کرد: دستفروشان و وانت بارها در سطح شهر 
بسیار دیده می شوند که دو بعد اجتماعی دارند اینکه قشر 
عظیمی از جامعه را تشکیل می دهند و نباید آسیب ببینند 

و بعد دیگر به کسبه آسیب می رسانند.

سرپرست فرمانداری فردیس با بیان اینکه نرخ رشد جمعیت 
به علت مهاجرت بالا در این شهرستان به ۴.۸ درصد رسیده 
است، اعلام کرد: رشد جمعیت فردیس از سرانه های مختلف 

از جمله آموزشی سبقت گرفته است.
پرورش  و  آموزش  شورای  نشست  در  آذری«  »داوود 
تراکم  افزایش مهاجرت ها و  افزود:  شهرستان فردیس 

جمعیت سبب کمبود فضای آموزشی در این شهرستان 
شده است.

وی اظهار کرد: تلاش ها براین است تا کمبود فضای آموزشی 
در فردیس با کمک خیرین مدرسه ساز برطرف شود.

وی بیان کرد: اکنون نیز یک هنرستان در روستای فرخ 
آبادزیبادشت در دست ساخت است.

مراسم گرامیداشت شهدای امنیت در کرج برگزار شد

»مریم قهرمانی صارم«: ساماندهی وانت بارها و دست فروشان در دستور کار قرار گرفت

»فرماندار فردیس« تأکید کرد؛ سبقت نرخ رشد جمعیت از سرانه  ها

»امام جمعه کرج«:

دشمن صهیونیستی باید منتظر 

پاسخ تجاوز خود باشد

نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج با تسلیت 
شهادت تعدادی از رزمندگان ارتش جمهوری اسلامی ایران براثر 
حمله هوایی رژیم صهیونیستی، اعلام کرد: اسرائیل غاصب باید 

منتظر پاسخ تجاوز خود به خاک ایران اسلامی باشد.
آیت الله »سیدمحمد مهدی حسینی همدانی« در خطبه های این 
هفته نماز جمعه کرج افزود: سند استراتژیک امنیت آمریکا در 
سال ۲۰۰۱ نشان دهنده عمق راهبردی استکبار جهانی برای سلطه 
گری در جهان و تسلیم و همراه سازی حکومت ها با اعمال فشار 
نظامی و ممانعت از افزایش توان ملی کشورهای مستقل است.

وی ادامه داد: استکبار جهانی در قالب ائتلاف صحنه گردان اصلی 
وقایع غرب آسیا است و نمی خواهد سلطه ای که داشته از دست 
بدهد و بر همین اساس رژیم صهیونیستی را به عنوان گرگ 
درنده و زنجیر پاره کرده را جلو انداخته تا بتواند عقب افتادگی 

خود را جبران کند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز بیان کرد: امروز جهان شاهد 
جنایت  های صهیونیست ها در منطقه است ؛ هر چند از قبل به 
آن  ها هشدار داده شدکه وارد حریم جمهوری اسلامی ایران نشوند 

اما شدند و باید منتظر تبعات آن باشند.
آیت الله حسینی همدانی گفت: طبق ماده ۵۱ منشور ملل متحد 
ایران حق دارد در هر زمان لازم بداند پاسخ جنایت دشمن را بدهد 
؛ عده ای در سازمان ملل با وعده آتش بس، ایران را وادار به 
خویشتنداری می کنند اما آن  ها باید بدانند ایران در تامین صلح و 
آرامش منطقه ایران تلاش کرده و عامل آرامش منطقه بوده است.
وی ادامه داد: آن  هایی که در مجامع بین المللی دعوت به سکوت 
می کنند به وظیفه حقوق جامعه بشری عمل نکرده و امروز حقوق 
بشر از بین رفته است چرا که این عده وظیفه قانونی خود را 

نادیده می گیرند.
امام جمعه کرج گفت: اگر شورای امنیت سازمان ملل از اسم و 
رسم نیفتاده چرا طبق منشور عمل نمی کند و از تخلفات رژیم 
صهیونیستی چشم پوشی دارد؛ چرا ایران باید از حق قانونی شرعی 

و انسانی خود دست بکشد.
وی تاکید کرد: هرگز این طور نخواهد بود و اگر ایران کوتاه بیاید 
زیرا نتیجه عکس داشت؛ ایران اقدام خود را در پاسخ به رژیم 
صهیونیستی با قدرت و توان انجام خواهد داد؛ اسرائیل و ارباب 
پلیدش آمریکا بدانند ایران این نوبت با صلابتی که خواهید دید 

جلوه دیگری به دشمنان نشان خواهد داد.
نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: به فضل الهی مردم و 
مسئولان جمهوری اسلامی ایران خطای محاسباتی ندارند و به 
خوبی می دانند هزینه پاسخ ندادن به شرارت های رژیم پلید 
صهیونیستی از پاسخ قاطع و محکم بیشتر است و تردیدی در 
پاسخ برای اصلاح درک غلط صهیونیست ها وجود ندارد و پاسخ 

قطعی است.
امام جمعه کرج بیان کرد: البته ممکن است عده ای تصور کنند 
که نتیجه انتخابات آمریکا در روزهای آینده می تواند نوع برخورد 
ایران را تغییر دهد که این نشانه عدم شناخت از شیطان بزرگ و 

دشمنی های آن است.
وی ادامه داد: در این زمینه رهبرفرزانه انقلاب راهکار مناسب 
را فرمودند که علیه رژیم خبیث صهیونیستی ائتلاف سیاسی ، 
اقتصادی و اگر لازم شد نظامی به وجود بیاید؛ امروز صهیونیست 
جنایت جنگی انجام می دهد و جنایات جنگی او در دنیا محکوم 
است ؛چه جنایت جنگی از این بالاترکه ۱۰ هزار کودک و ۱۰ هزار 

زن به شهات برسد.
آیت الله حسینی همدانی افزود: دنیای اسلام علیه این رژیم 
غاصب ائتلاف جهانی باید تشکیل دهد؛ امروز کم کاری های 
سازمان ملل ریشه در حمایت اروپایی ها و آمریکای پلید از این 
رژیم دارد. بر همین اساس شعار مرگ برآمریکل از روی انفعال 
نیست بلکه راهبرد دقیق است که هر زمان بتوانیم تکرار می کنیم.

نماز جمعه

مرتضی دهقان  آزاد

جریانی که در صدد است، حالا که خیالش 
از تعیین کابینۀ کشوری راحت شده، به سراغ 

تصرف سنگرهای بعدی برود و با استمرار 
سلطۀ سیاسی مدیران سفارشی، نگذارد 

سرش در رده های میانی دولت چهاردهم نیز 
بی کلاه بماند. 
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»محمدرضا ظفرقندی« -وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی- در احکام جداگانه، »محمود عمیدی« و »مژگان لطفی« را به عنوان 
نمایندگان خود در شورای عالی نظام پرستاری منصوب کرد. وی در این حکم آورده است: »جناب آقای محمود عمیدی و سرکار 
خانم دکتر مژگان لطفی در اجرای بند )ب( ماده ۵ قانون سازمان نظام پرستاری و نظر به سوابق و تجربیات جنابعالی/سرکارعالی به 
عنوان نماینده اینجانب در شورای عالی نظام پرستاری منصوب می شوید. انتظار می رود با رعایت اخلاق و تعامل در شورای یادشده 
و در راستای پاسداری از حقوق مردم، نظام سلامت و جامعه بزرگ پرستاری، تصمیمات و اقدامات مناسب در چارچوب قوانین و 

مقررات مربوطه اتخاذ کنید. امید است با اتکال به خداوند متعال در انجام شایسته وظایف موفق و سرافراز باشید«.

نمایندگان وزیر بهداشت در شورای عالی نظام پرستاری منصوب شدند

جامعه

ماموریت های جا مانده

 استاندار البرز!؟

۱۶ آبان ۱۴۰۰ ابلاغ مهندس »مجتبی عبدالهی« از سوی شهید 
رئیسی به عنوان استاندار البرز صادر و ماموریت های زیر برایشان 

ابلاغ شده است.
»مجاهدت مستمر برای پیشرفت عادلانه و توسعه زیرساخت های 

استان، صیانت از رونق تولید،
استفاده از شیوه های نوین و مکانیزه در بخش کشاورزی خاصه 
پرورش گل و گیاه با بهره گیری حداکثری از ظرفیت نخبگان و 
جوانان با انگیزه و انقلابی در حل مسائل استان در تعامل بایسته 
و مستمر با کلیه دستگاه های اجرایی و نهادهای انقلاب اسلامی 

مورد انتظار است«.
این در حالی است که بنابر شنیده ها نقطه قوت و اوج عملکرد 
استاندار البرز برگزاری جلسات متعدد و متکثر ماده ۵ می باشد. 
آقای  می گفت:ماشالله  درگِوشی  استانداری  بدنه  از  دوستی 
استاندار در سه سال گذشته به اندازه تمام استانداران استان 
جوان البرز)از بدو تاسیس تاکنون(جلسات پربار کمیسیون ماده 
۵ )تغییر و تعیین کاربری زمین های بلاتکلیف(داشته  و در این 

خصوص رکوردار هستند.
جناب استاندار

حال که بر اساس شواهد و رایزنی های چندلایه، اینقدر شیفته 
خدمت در البرز بوده و در تقلای ماندن به هر قیمت هستید به 
عنوان یک شهروند و معلم خبرنگار از شما خواهشمندم حداقل 
مستند،  جامع،  گزارشی  خدمت تان  سال  سومین  سالگرد  در 
نموداری و آماری، شفاف و قابل فهم عامه از عملکرد کابینه خود 

به مردم ارائه فرمایید
تا مردم از میزان توفیقات  در این سه سال از زبان خودتان مطلع 

و بیش از گذشته منتفع گردند.
راستی جناب استاندار

اگر خبری از کجاییِ مدیرکل شهری تان و چرایی غیبت شان دارید 
اهالی رسانه و خبر را بیش از این بی  اطلاع نگذارید.

راستش کمی دل نگران هستیم.

آموزش و پرورش مسیر اصلی 

توسعه و اقتدار کشور است

وزیر آموزش و پرورش گفت: آموزش و پرورش مسیر اصلی اقتدار 
و توسعه کشور است و در دولت چهاردهم آموزش و پرورش در 

صدر نشانده شده است.
علیرضا کاظمی در آیین بهره برداری از مدرسه دارالفنون اردبیل 
اظهار کرد: راه برون رفت از مشکلات کنونی کشور توجه به 
آموزش و پرورش است و در این مسیر ما انتظار کمک و یاری از 

سوی مجلس را داریم.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به انباشت مشکلات متعدد و 
پیچیده در آموزش و پرورش اظهار کرد: در دوره جدید همه 
مشکلات آموزش و پرورش را پیگیری کرده و برای حل آن به 

شکل جدی تلاش خواهیم کرد.
کاظمی در ادامه آموزش پرورش و بهداشت را ۲ اولویت اصلی 
دولت چهاردهم برشمرد و گفت: فرهنگ اصلی توجه به نظام 
آموزش و پرورش مسیر خوبی را طی می کند و در این راه نظام 

تعلیم و تربیت کشور در مسیر دقیقی قرار گرفته است.
وی توسعه فضاهای آموزشی و برقراری عدالت آموزشی را از 
اولویت های وزارت آموزش و پرورش عنوان کرد و گفت: در این 
راه طی سال جاری مصمم به برچیدن تمامی مدارس کانکسی 

بالای ۱۰ دانش آموز در کشور هستیم.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به وجود بیش از پنج هزار مدرسه 
زیر پنج نفر دانش آموز در کشور اظهار کرد: ما برای تحقق عدالت 
آموزشی نیاز به فضای آموزشی و تامین نیازهای مناطق محروم 

در کشور هستیم.
عضو کابینه چهاردهم تربیت انسان های قرآنی و اسلامی 
پرورش عنوان کرد و گفت  و  آموزش  وزارت  را ماموریت 
مکلف هستیم باورهای دینی و انقلابی دانش آموزان را 
تقویت کرده و نسبت به ارتقای روحیه ملی و دینی آنها 

تلاش کنیم.

دیدگاه

»دنیای هوادار« پیامدهای نگران  کنندۀ کاهش تراز آب را بررسی می  کند؛

خزر در بحران!
رویداد

دریای خزر، به عنوان بزرگ ترین دریاچۀ جهان و یکی از 
مهم ترین اکوسیستم های آبی در منطقۀ اوراسیا، اهمیت 
دریاچه  این  دارد.  ویژه ای  اقتصادی  و  زیست محیطی 
کشورهای  برای  حیاتی  آبی  منابع  تأمین کنندۀ  نه تنها 
حاشیه ای خود است، بلکه یکی از مراکز مهم برای صنعت 
شیلات، حمل ونقل دریایی و گردشگری به شمار می آید. 
با این حال، کاهش مستمر تراز آب آن در سال های اخیر 
به یکی از چالش های اساسی منطقه تبدیل شده است. 
این کاهش،  بررسی دلایل  به  این گزارش بطور مفصل 
برای  پیشنهادی  راهکارهای  و  آن،  از  ناشی  پیامدهای 

مقابله با این بحران می پردازد.

بررسی روند کاهش تراز آب دریای خزر
ماهواره ای،  مشاهدات  و  علمی  گزارش های  اساس  بر 
 ۲۱۰ حدود  تاکنون   ۱۳۷۵ سال  از  خزر  دریای  آب  تراز 
این  اخیر،  در سال های  است.  یافته  سانتی متر کاهش 
روند نزولی سرعت بیشتری پیدا کرده است؛ بطوری که 
تنها در بازۀ زمانی سال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲، تراز آب حدود 
و  سریع  تغییرات  این  است.  کرده  افت  سانتی متر   ۷۰
مختلف  عوامل  تأثیر  نشان دهندۀ  به وضوح  غیرمنتظره 
اقلیمی و انسانی است که به مرور زمان تعادل این پهنۀ 

آبی را برهم زده اند.

عوامل مؤثر بر کاهش تراز آب دریای خزر
عوامل  پیچیدگی  به دلیل  خزر  دریای  آب  تراز  کاهش 
دخیل، نیازمند بررسی دقیق است. مهم ترین عوامل مؤثر 

شامل موارد زیر هستند:

1. تغییرات اقلیمی و گرمایش جهانی
تغییرات اقلیمی یکی از عوامل کلیدی در کاهش تراز 
آب دریای خزر محسوب می شود. افزایش دمای جهانی 
در دهه های اخیر منجر به تبخیر بیش از حد آب از سطح 
که  می دهد  نشان  جهانی  آمارهای  است.  شده  دریاچه 
میانگین دمای حوضۀ آبریز دریای خزر در طی ۳۰ سال 
گذشته حدود ۱.۵ درجه سانتی گراد افزایش یافته است. 
این افزایش دما نه تنها میزان تبخیر را بیشتر کرده، بلکه 
باعث کاهش بارندگی در مناطق شمالی و جنوبی این 

حوضه نیز شده است.

 2. کاهش دبی رودخانه ها
رودخانۀ ولگا که حدود ۸۵ درصد از آب ورودی به دریای 
خزر را تأمین می کند، طی سال های اخیر با کاهش دبی 
قابل توجهی مواجه شده است. این کاهش عمدتاً به دلیل 
برداشت بی رویه از منابع آب بالادستی، تغییرات اقلیمی 
و خشکسالی های مکرر رخ داده است. کاهش دبی این 
رودخانه تأثیر مستقیم و شدیدی بر تراز آب دریای خزر 
داشته است. به عنوان مثال، میزان آب ورودی از رودخانۀ 
ولگا در سال های اخیر نسبت به میانگین درازمدت آن 

بیش از ۱۰ درصد کاهش یافته است.

3. فعالیت های انسانی و بهره برداری بی رویه
توسعۀ شهری و صنعتی در حوضۀ آبریز دریای خزر، از 
جمله احداث سدها و طرح های انتقال آب، یکی دیگر از 
عوامل کاهش تراز آب محسوب می شود. این اقدامات، 

اگرچه با هدف تأمین نیازهای آبی جمعیت های منطقه 
دریاچه  آب  تعادل  بر  مخربی  اثرات  اما  شده اند،  انجام 
برای  آبی  منابع  از  حد  از  بیش  بهره برداری  داشته اند. 
کشاورزی و صنعت، هم چنین مدیریت نادرست منابع آب، 
بطور مداوم فشار بیشتری بر این پهنۀ آبی وارد کرده است.

پیامدهای کاهش تراز آب دریای خزر
پیامدهای ناشی از کاهش تراز آب دریای خزر گسترده و 
چندجانبه است. این پیامدها شامل موارد زیست محیطی، 

اقتصادی و اجتماعی می شوند:

 1. پیامدهای زیست محیطی
 -  تخریب اکوسیستم های ساحلی: کاهش تراز آب باعث 
خشک شدن تالاب های مهمی نظیر تالاب انزلی و خلیج 
گونه های  زیستگاه  که  تالاب ها  این  است.  گرگان شده 
متعددی از پرندگان و آبزیان هستند، به سرعت در حال از 

دست دادن کارکردهای حیاتی خود هستند.
 -  تهدید تنوع زیستی: با کاهش سطح آب و افزایش 
شوری در برخی مناطق، زیستگاه های طبیعی بسیاری از 
گونه های آبزی در معرض خطر قرار گرفته اند. علاوه بر 
این، رشد جلبک های مضر و کاهش اکسیژن در لایه های 
عمیق آب باعث شده تا زندگی دریایی با مشکلات جدی 

مواجه شود.

 2. پیامدهای اقتصادی
کاهش  دریایی:  حمل ونقل  و  کشتیرانی  در  اختلال   -  
تراز آب، عمق آبراه های منتهی به بنادر را کاهش داده 
و هزینه های لایروبی را به شدت افزایش داده است. این 
کشورهای  اقتصاد  بر  منفی  تأثیرات  می تواند  مسئله 
ساحلی داشته باشد، به ویژه در بخش حمل ونقل دریایی 

و تجارت.
 - آسیب به صنعت شیلات: کاهش منابع آبی و تخریب 
زیستگاه های طبیعی باعث کاهش تولیدات شیلاتی و 
است.  شده  محلی  مردم  از  نفر  هزاران  معیشت  تهدید 
بسیاری از گونه های ماهی که برای تخم ریزی به آب های 

کم عمق نیاز دارند، با کاهش جمعیت روبرو شده اند.
 - تأثیر بر صنعت گردشگری: بسیاری از سواحل و مناطق 
جذب  خود  طبیعی  زیبایی های  به دلیل  که  توریستی 
گردشگران می شدند، به دلیل عقب نشینی آب و تخریب 

محیط زیست جذابیت خود را از دست داده اند.

 3. پیامدهای اجتماعی
منابع  تخریب  و  آب  تراز  کاهش  اجباری:  مهاجرت   -
مناطق  در  گسترده  مهاجرت های  به  می تواند  طبیعی 
به  آن ها  مردم محلی که معیشت  ساحلی منجر شود. 
دریا وابسته است، ممکن است مجبور به ترک خانه های 

خود شوند.
بر منابع محدود  افزایش تنش های اجتماعی: فشار   -  
به  منابع می تواند منجر  این  از  استفاده  برای  رقابت  و 
افزایش تنش های اجتماعی و نابرابری های اقتصادی در 

جوامع حاشیه ای شود.

راهکارهای پیشنهادی برای مقابله با بحران
برای مقابله با این بحران و کاهش تأثیرات منفی آن، 

اقدامات زیر می تواند مؤثر باشد:

1.  مدیریت بهینۀ منابع آبی
مدیریتی  برنامه های  باید  منابع:  از  بهینه  استفادۀ   -  
جامعی برای استفادۀ بهینه از منابع آب تدوین شود. این 
برنامه ها می توانند شامل کاهش مصرف در بخش های 

کشاورزی، صنعت و مصارف خانگی باشند.
روش های  از  استفاده  آبیاری:  تکنولوژی های  بهبود   -  
آبیاری مدرن و کاهش هدررفت آب در بخش کشاورزی 

می تواند کمک شایانی به حفظ منابع آب کند.

 2. توسعۀ سیاست های منطقه ای
دریای  حاشیۀ  کشورهای  بین المللی:  همکاری های   -  
سیاست های  و  کنند  همکاری  یکدیگر  با  باید  خزر 
کنند.  تدوین  آبی  پهنۀ  این  از  حفاظت  برای  مشترکی 
این همکاری ها می تواند شامل تبادل داده های علمی، 
کاهش  و  زیست محیطی  مشترک  پروژه های  اجرای 

بهره برداری های بی رویه باشد.
 - پایش و ارزیابی مستمر: پایش مداوم تراز آب و کیفیت 
سیستم های  و  ماهواره ای  فناوری های  طریق  از  آن 
پیشرفته می تواند به برنامه ریزی بهتر و آگاهی از روند 

تغییرات کمک کند.

3. تدوین برنامه های سازگاری
 - برنامه های بازسازی زیستگاه ها: باید طرح های بازسازی 
تالاب های  از  حفاظت  و  تخریب شده  زیستگاه های 
اکوسیستم های حساس منطقه  تا  اجرا شود  باقیمانده 

حفظ شوند.
و  طراحی  در  بازنگری  مقاوم:  زیرساخت های  توسعۀ   -
ساخت زیرساخت های ساحلی، نظیر بنادر و تأسیسات 
صنعتی، می تواند به کاهش خسارات ناشی از تغییرات 

تراز آب کمک کند.

نتیجه گیری
کاهش تراز آب دریای خزر، مسئله ای پیچیده و چندبعدی 
است که نیاز به رویکردی جامع و همکاری های منطقه ای 
دارد. درک بهتر از دینامیک های اقلیمی و عوامل انسانی 
مؤثر بر این تغییرات، به همراه مدیریت بهینه و اقدامات 
ارزشمند  پهنۀ  این  از  حفاظت  به  می تواند  پیشگیرانه، 
اجرای  و  کشورها  مشترک  تلاش  با  کند.  کمک  آبی 
سیاست های پایدار، می توان از بروز بحران های جدی تر 
جلوگیری کرد و اکوسیستم دریای خزر را برای نسل های 

آینده حفظ نمود.

ایمان روزبهانی

رضا قاسم پور
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فیلم کوتاه »برادر« با کسب جایزه از جشنواره نیوزلند واجد شرایط حضور در اسکار شد.
فیلم کوتاه »برادر« به کارگردانی مهدیه قطب الدین محمدی، نویسندگی یاسین پورعزیزی و تهیه کنندگی محدثه پیرهادی محصول باشگاه فیلم سوره توانست در نوزدهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
»Show Me Shorts Film Festival« جایزه بهترین فیلم بین المللی را بدست آورد. »برادر« با کسب عنوان بهترین فیلم بین المللی و معرفی این جشنواره، واجد شرایط ورود به آکادمی اسکار شد. هدف 
اصلی جشنواره »Show Me Shorts« معرفی و نمایش بهترین فیلم های کوتاه از سراسر جهان، حمایت از فیلمسازان و نمایش آثار برتر این حوزه برای مخاطبان است. این جشنواره که هر ساله در اوکلند 

برگزار می شود، امسال نیز با نمایش ۱۲۶ فیلم کوتاه از ۸۵ فیلمساز در ۴۰ سالن سینما، میزبان علاقه مندان به فیلم کوتاه است.

»برادر« واجد شرایط حضور در اسکار شد

والیبال نصف جهان چه زمانی از بحران رهایی خواهد یافت، 
وقتی همه خوابیم؟ ما تنها از ورزش حرفه ای سخن می گوییم، 
اما هیچ کدام از کارهایمان حرفه ای نیست و ناچاریم بپذیریم 
افراد سیاسی و غیر  با حضور  استان اصفهان  والیبال  هیأت 

والیبالی اداره می شود.
هیأت والیبال اصفهان در ۱۱ سال گذشته، با عملکردی ناکارآمد 
و با حضور افرادی که صرفاً به منافع خود می اندیشند، مسیری 
را برگزیده که به ناکجاآباد ختم می شود. افرادی که نه در حد و 
اندازه یک کارشناس هستند و نه شأن نام استانی که بیش از 
پنج میلیون نفر جمعیت دارد و از پتانسیل بالایی در رشته های 
ورزشی مختلف برخوردار است و سرشار از جوانان مستعد و 

پرانگیزه است را درک می کنند.
به سلیقه خود هر کاری  این سال ها هر کس  در  متأسفانه، 
هستند!  خواب  در  والیبالی ها  همه  و  داده  انجام  خواسته 
ورزشکاران  از  ورزش، که همواره  وزارت  نظارتی  نهادهای  چرا 
در  افراد  این  رفتار  با  کنند،  حفظ  را  کشور  شأن  می خواهند 
استان ها برخوردی نمی کنند؟ این سکوت مسئولان چه معنایی 
دارد و تا کی باید شاهد باشیم شأن و اعتبار والیبال اصفهان 

اسیر سلیقه ها و خودخواهی های افراد سودجو باشد؟
اولین شرط برای تفکر نقادانه و سنجش گرانه، داشتن آگاهی از 

شرایط موجود در جامعه ورزش، علت ها و عوامل آن ها و تأثیر 
آن ها بر هیأت هاست. آگاهی ناشی از جریان رسانه های غالب 
بر جامعه ورزش می تواند موجب انحراف و تخدیر افکار عمومی 
شود. اما چه باید کرد وقتی به نظر می رسد نه تنها جامعه ورزش، 

بلکه نهادهای نظارتی نیز به این مسئله حساسیتی ندارند؟
چرا جامعه ورزش کشور با این همه ادعا همچنان در خواب است 
تا چنین افرادی بر مسند کار قرار گیرند که حتی توانایی اداره 

گوشه ای از یک هیأت ورزشی را ندارند؟
چه  که  است  این  پرداخت  آن  به  باید  که  دیگری  موضوع 
از اتمام دو دوره چهارساله ریاست هیأت،  ضرورتی دارد بعد 
که با ضعف های فراوان همراه بوده، اکنون به خاطر بی توجهی 
مسئولان فدراسیون و مدیران کل ورزش و جوانان استان، این 
هیأت سه سال با سه سرپرست اداره شود و اقدامی برای انتخاب 

فرد اصلح صورت نگیرد؟
استان،  والیبال  هیأت  مختلف  کمیته های  فعلی  مسئولان 
به جای اندیشیدن به کارهای زیربنایی و برگزاری مسابقات در 
رده های سنی مختلف و نهایتاً استعدادیابی، در خدمت تیم های 
منافع شخصی خود  دنبال  به  مبارکه سپاهان،  فولاد  باشگاه 
هستند و این امر از چشم نهادهای نظارتی نیز پنهان مانده 
است. والیبال نصف جهان در سال های اخیر بیشترین ضربه 
جبران ناپذیر را از همین ناحیه خورده است. ضعف مدیریتی، 
عامل اصلی ناکامی های تکراری والیبال اصفهان است. با وجود 

جاذبه های والیبال دیار نصف جهان، این هیأت فاقد مدیری 
لایق و باکفایت است که بتواند با برنامه ریزی صحیح این روند 

را تغییر دهد.
باید در مسیر تغییر مدیریت هیأت والیبال استان اصفهان، 
از  و  داشت  توجه  نیز  زاینده رود  دیار  والیبال  آینده  به 
تسویه حساب های شخصی پرهیز کرد. مدیران قبلی، به خاطر 
منافع شخصی خود، به آینده والیبال این دیار توجهی نداشتند 
و از برنامه های راهبردی فاصله گرفته و به کارهای مقطعی روی 
می آوردند. ما والیبالی ها مانند مارگزیده ای که از ریسمان سیاه و 
سفید می ترسد، بیم آن داریم که با افزایش تنش های سیاسی، 

والیبال نصف جهان دچار بحران های مشابه گذشته شود.
در طول هفت، هشت ماه گذشته، انتخاب رئیس هیأت به اما و 
اگرها خورده است. در مجمعی که تنها دو کاندیدا داشت: دکتر 
علی زمانی، استاد دانشگاه و مربی بین المللی، و فریبا صادقی، 
نایب رئیس هیأت و سرمربی تیم بانوان سپاهان، انتخابات به 
تساوی کشیده شد. داورزنی، رئیس وقت فدراسیون، با استناد 
به بخشنامه وزارت ورزش، حسن جعفری هرندی، معاون اداره 
ورزش و جوانان کلان شهر اصفهان، را به عنوان سرپرست انتخاب 
کرد تا ظرف سه ماه زمینه برگزاری مجدد انتخابات را فراهم کند. 
این امر نه تنها عملی نشد، بلکه با گذشت هشت ماه همچنان 
خبری از تشکیل مجمع انتخاباتی نیست. عزل و نصب های 
متعدد صورت گرفته و سرپرستی هیأت به احسان شاهعلی، 

رئیس اداره ورزش و جوانان شاهین شهر، واگذار شده است.
در حال حاضر، علاوه بر فریبا صادقی و دکتر زمانی، دکتر نظری، 
مدرس دانشگاه و کشتی گیر سابق، به عنوان سومین کاندیدا 
اضافه شده است. همچنین، فرهاد کاوه آهنگران، ملی پوش 
سابق و کمک مربی فعلی تیم دسته یک فولاد مبارکه سپاهان، 
به دلیل کمبود سابقه مدیریتی رد صلاحیت شده است. با این 
اوصاف، باید گفت خدا آخر و عاقبت والیبال استان اصفهان را 

به خیر کند.

سرنوشت والیبال استان اصفهان در هاله ای از ابهام؛

وقتی همه خوابیم!

نصف    جهان

اصغر قلندری

اکران دو فیلم از دو کارگردان محبوب، یکی در گونه کمدی و 
دیگری اجتماعی، اتفاقی است که از امروز برای گیشه سینماها 
رقم می خورد. »صبحانه با زرافه ها« میزبان مخاطبان سروش صحتِ 
»کتاب باز« می شود و خالق فیلم خاطره ساز »شب های روشن« با 
»شبگرد« بازمی گردد. نوجوانان نیز کاشف دنیای »باغ کیانوش« 

می شوند.
پس از فراز و نشیب های متوالی جنجال های »زودپز« و فتح گیشه 
۱۰۰ میلیاردی توسط این فیلم، از این هفته سه فیلم جدید راهی 
سینماها می شوند تا تسلط کمدی ها بر گیشه، اندکی کمتر شود. 
سروش صحت با دومین فیلم خود و ترکیبی متفاوت از بازیگران 
کمدی به سینماها می آید، کارگردان اثر کالت »شب های روشن«، 
»شبگرد« را روی پرده نقره ای می آورد و »باغ کیانوش« به عنوان 

فیلمی متفاوت برای نوجوانان، بزرگ ترها را نیز سرگرم می کند.
تلفیق واقعیت و خیال؛ صبحانه ای که با زرافه ها می خوریم

سروش صحت را پس از »کتاب باز« طور دیگری می شناسیم. 
با آن که او همان سروش صحتی بود که شب های برره را نوشته 
و ساختمان پزشکان را به عنوان سریالی ماندگار در ژانر کمدی 
کارگردانی کرده بود اما پس از »کتاب باز« در قامت هنرمندی حاضر 
شد که پای کتاب خوانی را به رسانه ملی باز کرد و از همین طریق 
چهره های گمنام دیگری که دستی بر آتش نویسندگی داشتند را 

معرفی کرد.
همین شد که اثر سینمایی اول او یعنی جهان با من برقص با 
وجود اکران محدود و شرایط کرونا، در میان مخاطبان خودش 
دیده شد و ۶ میلیارد در گیشه فروش داشت. همین اثر، مسیر 
فیلمسازی صحت را پیش چشم مخاطبان کشاند و طعم جهان 
دوپهلوی فانتزی و رئال صحت را زیر زبان مخاطبان نشاند. صحت 

پس از جهان با من برقص که با مرگ مواجهه ای متفاوت داشت، 
همین فضای ابزورد را در سریال مگه تموم عمر چند بهاره نیز تکرار 

کرد و مخاطبان زیادی را به سبک جهان بینی خود جلب کرد.
حالا صبحانه با زرافه ها در همان حال و هوا از امروز در سینماها 
از  اعم  نظر صحت  مورد  با مفاهیم  که  فیلمی  اکران می شود. 
بخشش، مرگ، انتقام و... به شیوه متفاوتی شوخی می کند و 
دستمایه تراژدی و طنز توامان قرار می دهد. صبحانه با زرافه ها را 
سیدمصطفی احمدی تهیه کرده است. احمدی سال گذشته و 
همزمان با اکران صبحانه با زرافه ها در جشنواره فیلم فجر، بی بدن 
را نیز در جشنواره تهیه کرده بود. این فیلم در جشنواره مورد اقبال 
واقع نشد و به جز چند نقد ریز و درشت نتوانست توجه داوران را 

به خود جلب کند.
نکته قابل توجه درباره صبحانه با زرافه ها، ترکیب بازیگرانی است که 
دارد. به جز پژمان جمشیدی، بیژن بنفشه خواه و هوتن شکیبا که 
پیش تر در مدیوم سریال با صحت همکاری کرده بودند، بهرام رادان 
و هادی حجازی فر برای نخستین بار مقابل دوربین صحت رفته اند.

صبحانه با زرافه ها نیز مانند اثر نخست صحت یعنی جهان با من 
برقص، در شرایط متفاوتی اکران می شود. فروش پیشتازانه زودپز از 
یک سو و اکران هفتادسی از ۷ آذر ماه از سوی دیگر، فضا را برای 
اکران این فیلم محدود می کند و باید دید صحت می تواند مخاطبان 

خاص خود را به سینماها بکشاند یا خیر.
شبگردی در سینما با کارگردانِ خاطره ساز »شب های روشن«

شایسته فیلم در این هفته، علاوه بر صبحانه با زرافه ها، شبگرد را 
نیز در اکران دارد. فرزاد موتمن به عنوان کارگردان در حالی با شبگرد 
به عنوان سیزدهمین اثر سینمایی خود به سینماها بازمی گردد 
که شب های روشن هنوز خاطره انگیزترین فیلم اوست و در یاد 

فیلم بین ها مانده است.
شب های روشن در سال ۸۱ و پس از بازگشت موتمن از آمریکا، به 

نویسندگی سعید عقیقی تولید و در سال ۸۲ اکران شد. ۶۵ میلیارد 
تومان فروش گیشه در آن سال، اقبال مخاطبان از این اثر اقتباسی 

و عاشقانه را نشان می داد.
حالا و پس از ۱۲ فیلم سینمایی، موتمن با شبگرد به سینماها 
بازگشته است. اگر اکران آنلاین ۳ آذر ۱۳۹۹ سراسر شب را لحاظ 
نکنیم، چشم و گوش بسته آخرین فیلم اوست که کمدی بود و 
در سال ۹۷ در سینماها اکران شد. شبگرد که پس از سه سال از 
تولید هنوز داستان آن منتشر نشده، درخواست حضور در چهلمین 

جشنواره فیلم فجر را نیز داده بود که پذیرفته نشد.
از همان زمان پیگیری برای دریافت پروانه نمایش فیلم شروع شد 
اما تا پاییز ۱۴۰۱ هنوز خبری از پروانه نمایش نبود. همین طولانی 
شدن روند صدور این پروانه، شائبه هایی مبنی بر توقیفی بودن این 
فیلم را به وجود آورد. حالا هم پس از رفع توقیف فیلم هایی چون 
مسیح پسر مریم، سینما متروپل، سلام علیکم حاج آقا و چند فیلم 
دیگر در ابتدای دولت چهاردهم، شبگرد نیز به این فهرست اضافه 
شد تا پس از ۲ سال از زمان دریافت پروانه نمایش، از این هفته 

اکران خود را آغاز کند.
»باغ کیانوش«؛ روی دور نوستالژی های دهه ۶۰ با طعم 

بازیگوشی نوجوانانه
در روزگاری که بازار قصه گویی درباره دهه ۶۰ در سینما داغ است، 
باغ کیانوش هم از این قاعده مستثنی نیست با این تفاوت که به 
دور از کمدی زدگی های تجاری گیشه اکران می شود. این فیلم، سال 
گذشته در جشنواره فیلم فجر با اقبال خوبی مواجه شد و سیمرغ 

بلورین بهترین دستاورد هنری و جایزه آرمان را دریافت کرد.
باغ کیانوش را رضا کشاورز حداد کارگردانی کرده و این، اولین 
تجربه سینمایی او بوده است. این فیلم، مخاطب را با شجاعت چند 
نوجوان همراه می کند تا در دل روزهایی که جنگ ایران و عراق به 

اوج خودش رسیده، از مردم یک روستا دفاع کنند.
پس از آثار ماندگاری چون اتوبوس شب، ترکش های صلح یا 
بزرگمرد کوچک، فیلم هایی که به نقش موثر نوجوانان در بحبوحه 
جنگ بپردازد تولید نشد و به نظر می رسد باغ کیانوش می تواند از 

این نظر اثر ماندگاری برای نوجوانان باشد.

بازگشت کارگردان خاطره  ساز به سینما؛ مردِ کتاب باز با زرافه ها می آید!

الهه زواره  ئیان
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فریدون وردی نژاد به عنوان دبیرکل اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی تهران منصوب شد. محمود نجفی عرب رئیس اتاق 
بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی تهران، در حکمی فریدون وردی نژاد را به سمت دبیر کل اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی 
تهران منصوب کرد. در این حکم آمده است: »نظر به تعهد، دانش و تجارب اجرایی ارزنده جنابعالی به موجب این حکم به سمت 
دبیرکل اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی تهران منصوب می شوید. با توجه به اهداف و سیاست های کلان اتاق به عنوان 
پارلمان بخش خصوصی، امید است با اتکال به خداوند متعال و حمایت اعضای هیات رئیسه، ضمن بهره گیری از تجارب نیروهای 
کارآمد در پیشبرد برنامه های راهبردی و عملیاتی اتاق تهران و همچنین در ایفای ماموریت ها و ارائه خدمات به اعضا و توانمندسازی 

تشکل های اتاق بر مبنای نگرش بهبود، توسعه و تحول موفق و موید باشید«.

فریدون وردی نژاد دبیرکل اتاق بازرگانی تهران شد

اقتصاد

اگر قرار بود مسئولان اجرایی ابقا شوند؛

پس چرا مردم به پزشکیان

 رأی داده اند؟

قابل توجه وزیر محترم کشور
قابل توجه آقای عارف

قابل توجه هیأت دولت
حتی  کرده اید؛  منصوب  را  خود  شهرهای  استانداران  شما 
استانداران شیراز، اصفهان و تبریز را با حضور معاون پارلمانی 

رئیس جمهور و دکتر ظریف در مراسم معارفه معرفی کردید.
ابقای  یا  انتصاب  یادتان باشد آقای قالیباف حق دخالت در 
استاندار البرز را ندارد و باید در استان البرز تغییراتی در مدیریت 

استانی و سیاسی انجام شود.
اگر قرار بود مسئولین اجرایی بمانند یا با همفکران مجلسیان 
جایگزین شوند، چرا مردم به دکتر پزشکیان رأی دادند؟ مجمع 
نمایندگان یک استان نامه می نویسند که رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی باید ابقا شود. آیا این کار دخالت در امور قوه مجریه 

نیست؟ آیا این مخالفت صریح با سخنان رهبری نیست؟
قطعا از دستگاه های نظارتی استدعا داریم که از دخالت قالیباف 
و دیگر نمایندگان استان البرز در ابقای استاندار البرز جلوگیری 
کنند. این مسئله باید به عنوان تخلف نمایندگان محسوب شده 
اگر قرار بود  و در صلاحیت دوره بعد آنان لحاظ شود. اصولاً 
مسئولین اجرایی بمانند یا با همفکران مجلسیان جایگزین شوند، 

چرا مردم به دکتر پزشکیان رأی دادند؟

نجات ۸۳۰ هزار خانوار ساکن 

بافت های تاریخی در اولویت قرار گیرد
معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیر عامل شرکت بازآفرینی 
شهری ایران گفت: نجات جان ۸۳۰ هزار خانوار ساکن در 
در  باید  دارند  قرار  خطر  معرض  در  که  تاریخی  بافت های 

اولویت قرار گیرد.
شهرهای  مجمع  اجلاس  »نخستین  در  آیینی  محمد 
در  افزود:  اصفهان  مشروطیت  خانه  در  ایران«  تاریخی 
بافت های تاریخی کشور ۳۳۰ هزار خانه ناپایدار با بیش از 
۸۳۰ هزار خانوار وجود دارد که جان آن  ها در معرض خطر 
است. وی اظهار داشت: این آمار نشان می دهد پیش از 
آنکه در بافت های تاریخی باید زندگی و سرزندگی را تحقق 
ببخشیم، باید به نجات زندگی در این بافت ها توجه کنیم. 
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه شهرداری ها 
شهرها را زنده نگه می دارند، گفت: نباید تنها بدنبال زندگی 
در بافت تاریخی باشیم، بلکه باید آن ها را سرزنده کنیم. 
وی از تمام کسانی که فکر خوب برگزاری اجلاس مجمع 
شهرهای تاریخی را تحقق بخشیدند، تشکر کرد و گفت: 
بطور قطع این مجمع باید نجات جان ساکنان بافت های 
تاریخی و ایجاد سرزندگی در آن  ها را در دستور اصلی کار 

خود قرار دهد.

دیدگاه

مسکن

تن  هاخ هم رفت، آیا پروژۀ »روبن آموریم« آیندۀ یونایتد را تغییر خواهد داد؟

قمار بزرگ رتکلیف
یادداشت سردبیر

منچستریونایتد، باشگاهی با میراث عظیم و هواداران پرشمار 
در سراسر جهان، پس از دوران طلایی سر الکس فرگوسن دچار 
فراز و نشیب های زیادی شده است. اخراج اخیر اریک تن هاخ 
نیز تنها یکی از حلقه های زنجیره ای از تغییرات مربیگری در 
این باشگاه است که نتوانسته اند به نتایج پایداری دست 
یابند. در این تحلیل، نگاهی به وضعیت منچستریونایتد پس 
از اخراج تن هاخ، دلایل مشکلات ریشه ای باشگاه، و احتمال 
موفقیت روبن آموریم به عنوان سرمربی جدیدِ شیاطین سرخ 

خواهیم داشت.

بررسی عملکرد کلانتر هلندی
زمانی که اریک تن هاخ در سال ۲۰۲۲ به منچستریونایتد 
پیوست، انتظارات بسیاری وجود داشت. او در آژاکس هلند 
عملکردی بی نظیر داشت و بخاطر سبک فوتبال تهاجمی و 
با  تن هاخ  می گرفت.  قرار  ستایش  مورد  سازمان یافته اش 
فلسفه ای مشخص و تاکتیک هایی که بر فشار بالا و بازی با 
توپ متمرکز بود، امیدهای زیادی را در دل هواداران زنده کرد. 
اما ورود به لیگ برتر انگلیس، که به شدت رقابتی و پیچیده 

است، چالش های خاص خود را به همراه داشت.
مشکلات تن هاخ فراتر از تاکتیک هایش بود. او با مجموعه ای 
از بازیکنان مواجه بود که در سال های اخیر از طریق نقل و 
انتقالات غیرمدبرانه به تیم اضافه شده بودند. بسیاری از این 
بازیکنان با سبک و ایده های او سازگار نبودند و همین موضوع 
گزارش هایی  شد.  تیم  در  اختلافاتی  ایجاد  باعث  به مرور 
از نارضایتی بازیکنان از روش های سختگیرانه و انتقادات 
عمومی تن هاخ نسبت به عملکرد تیم نیز شنیده شد. در 
چنین فضایی، دشوار بود که فلسفه فوتبالی خود را بطور کامل 
اجرا کند. مشکلات دفاعی پایدار، ناهماهنگی در خط حمله، و 
افت فیزیکی تیم، از جمله مسائلی بودند که در نهایت منجر 

به نتایج ناامیدکننده ای شد.

آیا مشکل یونایتد تنها مربی اش بود؟
از یک سو، هیچ کس  است.  پیچیده  این سؤال  به  پاسخ 
نمی تواند انکار کند که سرمربی نقش کلیدی در موفقیت 
یک تیم دارد. انتخاب تاکتیک ها، مدیریت بازیکنان، و ایجاد 
فرهنگ پیروزی از جمله وظایف اوست. اما منچستریونایتد در 
سال های اخیر، بارها و بارها مربیان بزرگی را استخدام کرده و 
هر بار نتیجه ای مشابه دیده است. این موضوع نشان می دهد 
که مشکلات باشگاه عمیق تر از جایگاه سرمربی است. یکی 

از بزرگ ترین مشکلات یونایتد ساختار مدیریتی آن است. 
تصمیمات ناپایدار و غیرمنسجم مدیران در زمینه نقل و 
انتقالات، باعث شده که تیمی ناهمگون شکل بگیرد. نبود 
استراتژی بلندمدت و تغییرات مکرر در برنامه ها، تیم را از 
مسیر پیشرفت منحرف کرده است. علاوه بر این، فشارهای 
رسانه ای و انتظارات بالای هواداران، فضای سختی را برای 
و  انسانی  منابع  مدیریت  است.  آورده  وجود  به  مربی  هر 
چالش های روانی در تیم، دیگر عواملی هستند که مربیان 

گذشته نتوانسته اند به خوبی از پس آن برآیند.

روبن آموریم: نجات دهنده یا پروژۀ شکست خوردۀ دیگر؟
روبن آموریم، سرمربی پرتغالی اسپورتینگ لیسبون، یکی از 
استعدادهای مربیگری در فوتبال اروپا بشمار می رود. مربی 
مدرنی که فصل گذشته لیورپول و وستهم هم بدنبالِ نشاندنِ 
او بر نیمکتِ داغ باشگاهشان بودند؛ اتفاقی که به هر روی رخ 
نداد و لیورپول به سراغ اشلوت رفت و وستهم هم لوپتگی. 
آموریم در اسپورتینگ دست به کارِ بزرگی زد و توانست با 
بودجه ای محدود، تیمی رقابتی و سازمان یافته بسازد و به 
موفقیت های قابل توجهی دست یابد. اسپورتینگ با او پس 
از 20 سال توانست به قهرمانیِ لیگ پرتغال دست پیدا کند. 
سبک بازی او مبتنی بر فوتبال تهاجمی و سریع است که 
از بازیکنان جوان و پویا استفاده می کند. همچنین، آموریم 
بخاطر انعطاف پذیری تاکتیکی و توانایی مدیریت بازیکنان 
جوان شهرت دارد. همۀ این ویژگی  ها باعث شد تا رتکلیف 
و تیم مدیریتِ فوتبالی  اش، برای انتقال او به اولدترافورد قانع 

شوند.
با این حال، انتقال به لیگ برتر انگلیس و باشگاهی با عظمت 
را دارد. فشارهای بی امان  یونایتد، چالش های خاص خود 
رسانه ها و انتظارات هواداران می تواند کار را برای هر مربی 
دشوار کند. آموریم نه تنها باید با پیچیدگی های تاکتیکی لیگ 
برتر تطبیق پیدا کند، بلکه باید تیمی را که از نظر روانی و 
انسجام داخلی ضعیف است، مدیریت کند. توانایی او در 
ایجاد هماهنگی میان بازیکنان و تغییر فرهنگ باشگاه، کلید 

موفقیت یا شکست او خواهد بود.

چالش های پیش روی روبن آموریم
با  منچستریونایتد،  جدید  سرمربی  به عنوان  آموریم  روبن 

چالش های متعددی مواجه خواهد شد:
 1. ترمیم اعتماد در تیم: سال ها ناهماهنگی و عدم اعتماد 
به کادر فنی، تأثیر عمیقی بر روحیه بازیکنان گذاشته است. 
آموریم باید محیطی مثبت و حمایتی ایجاد کند که بازیکنان 

بتوانند دوباره به یکدیگر و به مربی اعتماد کنند.
2. مدیریت ستارگان: یونایتد دارای ستارگانی است که مدیریت 
آن ها به مهارت های روانی خاصی نیاز دارد. آموریم باید بتواند 
تعادلی میان نیازهای تیم و خواسته های این بازیکنان برقرار 

کند.
3. سازگاری تاکتیکی: سبک بازی آموریم باید به سرعت با 
چالش های لیگ برتر منطبق شود. او باید تیمی متوازن بسازد 
که بتواند در برابر تیم های قدرتمند دفاع کند و در عین حال 

تهدیدهای حمله را ایجاد کند.
4. تقویت ترکیب تیم: آموریم باید نقاط ضعف ترکیب را 
شناسایی کند و در نقل و انتقالات هدفمند عمل کند. تقویت 
خط دفاع و بهبود سرعت و دقت در خط حمله، از اولویت های 

اصلی او خواهد بود.
 5. مدیریت فشار: او باید بتواند در برابر فشارهای رسانه ای 
مقاومت کند و از حمایت هواداران برخوردار شود. ارتباط مؤثر 
با رسانه ها و تعامل با هواداران، به ایجاد یک محیط حمایتی 

کمک خواهد کرد.
اخراج اریک تن هاخ بار دیگر نشان داد که منچستریونایتد 
نیازمند تغییرات اساسی است. اگرچه سرمربی نقش مهمی 
در موفقیت تیم دارد، اما بدون حل مشکلات ساختاری و 
مدیریتی، هیچ مربی نمی تواند به تنهایی باشگاه را نجات دهد. 
روبن آموریم با ایده های نو و سابقۀ موفق، می تواند گزینۀ 
امیدوارکننده ای باشد، اما برای موفقیت او، باشگاه باید از ثبات 
و حمایت برخوردار شود و به او فرصت کافی برای پیاده سازی 
ایده هایش بدهد. اگر این اتفاق بیفتد، شاید یونایتد بتواند 
دوباره به جمع مدعیان بازگردد، در غیر این صورت، داستان 

شکست های مربیان تکرار خواهد شد.

مهدی تیموری

علی تاجرنیا

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۲۲۶ مورخ ۱۴۰۳٫۰۷٫۲۸ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم لیلا 
مقصودی گنجه بشناسنامه شماره ۱۷ صادره از فریدن فرزند حیدرعلی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت ۱۰۵ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۳۵۲ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای جعفر آسیابی فرخادی 
و با مالکیت مالک اولیه آقایان عباس و محمدرضا و اسفندیار و بهمن همگی رفیعی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذكور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1814584
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳٫۰۸٫۲۸ 

اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  آ
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی – کرج )نوبت اول(

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۲۲4 مورخ ۱۴۰۳٫۰۷٫۲۸ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم رقیه 
آسیابی فرخادی بشناسنامه شماره 633 صادره از تبریز فرزند یوسفعلی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت 190٫02 مترمربع مفروز از پلاک شماره ۳۵۲ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای علی آسیابی فرخادی 
و با مالکیت مالک اولیه آقایان عباس و محمدرضا و اسفندیار و بهمن همگی رفیعی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذكور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1814547
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳٫۰۸٫۲۸ 

اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  آ
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی – کرج )نوبت اول(
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فوتبال یک ورزش همگانی است. به همین 
»چه  رشته  این  دوستداران  که  است  دلیل 
کسانی که فوتبال بازی کرده اند و چه آنانی 
که در این رشته فعالیتی به عنوان بازیکن و 
مربی نداشته اند«، با زیر و بم این صنعت بزرگ 
آشنایی داشته و درباره آن اظهارنظر می کنند.»و 
این خاصیت بی نظیر فوتبال است«. به همین 
خاطر نباید در حوزه فوتبال به دنبال تفکیک، 
تقسیم و جداسازی بود. این گستره عظیم 
برای پیشبرد اهداف خود به تمام جامعه با 
توانایی های مختلف نیازمند است. بنابراین به 
معدود افرادی که سعی دارند به علت داشتن 
سهم  دنبال  به  فوتبال  در  فعالیت  پیشینه 
خواهی باشند،  باید گفت؛ فوتبال یک اپیدمی 
جهانی است و باید به دوستداران آن احترام 
گذاشت. در ادامه نگاهی به حواشی و اخبار 

فوتبال ایران و جهان خواهیم انداخت؛
سرخابی  های مغلوب

استقلال و پرسپولیس هفته دهم لیگ برتر را با 
شکست پشت سر گذاشتند تا با نامناسب ترین 
وضعیت راهی مسابقات لیگ نخبگان شوند. 
استقلال خوزستان حریف قرمزپوشان پایتخت 
که در بازی برگشت فصل گذشته نیز تهاجمی 
بازی کرده بود، در بازی با پرسپولیس شجاعانه 
و هوشمندانه ظاهر شد و با گل زیبایی که 
محمود مطلق زاده از فاصله سی و پنج متری 
داخل دروازه گندوز جای داد، شرایط خود را در 
جدول بهبود بخشیدند. آن طرف استقلال تهران 
که روی ریل باخت قرار گرفته است، پنجمین 
را در حالی مقابل تراکتور  باخت فصل خود 
تبریز تجربه کرد که بازیکنان این تیم از روحیه 
می رسد  نظر  به  نیستند.  برخوردار  مناسبی 
آبی پوشان پایتخت علاوه بر مشکلات روحی و 
روانی به لحاظ تاکتیک نیز در وضعیت خوبی 
قرار نداشته و باید با این وضعیت نگران بازی 

آنان با الهلال عربستان بود.
تغییرات گستردۀ گاریدو

پرسپولیس مدل گاریدو هرچند نتوانست از 
اهواز با امتیاز به تهران برگردد، اما تا پایان 
هفته دهم بسیار منظم و دونده ظاهر شده 
هر  در  قرمزپوشان  سرمربی  اینکه  اما  است. 
می زند،  گسترده  تغییرات  به  دست  مسابقه 

گاریدو  راستا  در همین  جای پرسش است؛ 
تأکید دارد که به هیچ بازیکنی فیکس شدن 
در ترکیب را هدیه نمی دهد بلکه تلاش و خوب 
تمرین کردن است که می تواند باعث این شود 
تا آن بازیکن در ارنج قرار بگیرد و به نظر می رسد 
این مهم ترین چالش او با تیم خود تا اینجای 
فصل بوده، چرا که ظاهراً تلاش های نامنظم 
بازیکنان باعث عدم ثبات در ترکیب تیم و 
جابه جایی های مکرر شده است. هرچند باید 
به تفکرات گاریدو احترام گذاشت و هرچند 
باخت نوبرانه آنان مقابل استقلال خوزستان 
موقعیت آنان را به خطر انداخت، اما فرصت 
صدرنشینی برای قرمزپوشان با توجه به بازی 
است  لازم  اما  دارد.  وجود  آنان  افتاده  عقب 
سرمربی پرسپولیس برای ادامه فصل در لیگ 
برتر و لیگ نخبگان به ترکیب ثابت خود برسد.

جوانان و تقاضای بخشش
بازیکن  یازده  حکمی  در  انضباطی  کمیته 
تیم  بازیکن  دو  جمله  از  ایران  فوتبال  تیم 
پرسپولیس را با دو جلسه محرومیت همراه 
کرد. از طرفی این حکم شامل حال بازیکنان 
استقلال، سپاهان، تراکتور و چند تیم دیگر 
را هم شد. در این بین گل گهرسیرجان بیشتر 
سیرجانی ها  شد.  متضرر  باشگاه ها  سایر  از 
امیرمحمد رزاقی نیا که در ترکیب اصلی این تیم 
حضور دارد و همچنین محمد شیخ الاسلامی 
که پاس گل دوم این تیم برابر ذوب آهن را داد، 
به علت محرومیت در اختیار نخواهند داشت. 
در همین راستا باشگاه هایی که طی این حکم 
شده  اند،  روبه  رو  خود  بازیکنان  محرومیت  با 
به  لیگ  سازمان  سوی  از  که  نامه ای  طی  
کمیته استیناف ارجاع داده شده است، اعلام 
کرده اند؛ این حکم فارغ از بخش جریمه مالی، 
ضرر سنگینی به بازیکنان جوان فوتبال ایران 
می رساند و حتی ممکن است موقعیت آن  ها 
را در ترکیب تیمشان به خطر بیندازد. باشگاه 
معترض در اعتراض خود اعلام کردند که این 
حکم برخلاف قوانین فیفا صادر شده، چرا که 
اردوی تیم جوانان در خارج از زمان فیفادی 

برگزار  شده است.
شب پرحادثۀ فوتبال ایران

استقلال  بازی  در  مشکوک  صحنه  چند 
خوزستان با پرسپولیس تهران تبدیل به چالش 
داوری هفته دهم شد. در دقیقه چهل و سه 

این مسابقه توپ در محوطه جریمه به دست 
مدافع استقلال خوزستان برخورد کرد و این 
صحنه اعتراض پرسپولیسی ها را در پی داشت، 
اتاق  داوران  و  داد  ادامه  را  بازی  اکرمی  اما 
وی ای آر هم تصمیم او را تأیید کرد. در دقیقه 
آرام عباسی، مدافع  پنجاه  و نه نیز برخورد 
در محوطه جریمه  علیپور  علی  با  استقلال، 
باعث توقف بازی و بازبینی صحنه شد. با این 
حال، پس از بازبینی، تیم داوری پنالتی اعلام 
نکرد و بازی ادامه یافت. همچنین در دقیقه 
هشتاد و هفت پرسپولیس روی یک ضربه 
ایستگاهی به گل رسید، اما این گل بدلیل 
آفساید مردود اعلام کرد. اما آنچه در اظهارنظر 
از  دیده می شود، حکایت  داوری  کارشناسان 
این دارد که تصمیمات داور و اتاق »وار« در 
تمامی صحنه ها درست بوده است. موضوعی 
باید مورد توجه بازیکنان فوتبال ایران بعد از هر 
ناکامی قرار بگیرد تا با آرامش بیشتری در ادامه 

مسابقات حاضر شوند.
هفته چهارم لیگ نخبگان

استقلال و پرسپولیس در پایان هفته سوم با 
قرار گرفتن در رده ششم و دهم لیگ نخبگان 
آسیا در وضعیت نگران کنند ه ای قرار گرفته اند. 
هرچند نمایندگان ایران فرصت حضور در مرحله 
حذفی را داشته اما ادامه این روند قطعا حکم 
داد.  را خواهد  مرحله  این  در  آنان  به حذف 
با این حال سرخابی ها در هفته چهارم لیگ 
نخبگان آسیا به مصاف الغرافه قطر و الهلال 
عربستان خواهند رفت. الغرافه با شکست برابر 
استقلال درهفته نخست و قرار گرفتن در رده 
هفتم نشان داده است که حریفی سرسخت 
برای شکست قرمزپوشان نیست. آنان درهفته 
دوم در دیداری پرگل العین را شکست داده و 
مقابل الوصل شکست خورده اند. دریافت هفت 
گل تا پایان هفته سوم نشان از خط دفاعی 
ضعیف الغرافه دارد. اما کار استقلال در برابر 
الهلال صدرنشین که تمام امتیازات سه هفته 
نخست را کسب کرده، بسیار سخت است. باید 
به این موارد، شرایط هفته های اخیر آبی پوشان 
ایران را نیز اضافه کرد. الهلال با به ثمر رساندن 
سیزده گل بهترین خط حمله لیگ نخبگان را به 
خود اختصاص داده و این نکته با توجه به خط 
دفاع متزلزل استقلال بسیار خطرناک به نظر 
می رسد. اما الهلال در خط دفاع همانند حمله 

منسجم نبوده است. آنان با دریافت پنج نشان 
داده اند که در فاز دفاعی با مشکلاتی روبه  رو 
هستند و این موضوع می تواند امیدواری های 
حال  این  با  بدهد.  افزایش  ایران  نماینده 
شکست استقلال مقابل تراکتور در هفته دهم 
لیگ برتر می تواند شرایط آنان را مقابل الهلال 

دشوارتر نماید.
درخشش بچه  عقاب

هرچند امیر عابدزاده با دوری از فوتبال داخلی 
و عدم قرارگرفتن در ترکیب تیم کاستیون از 
از  ایده ال دور شده و به همین علت  شرایط 
لیست تیم ملی نیز خارج شده است، اما او 
برابر  کاستیون  بازی  در  بار  نخستین  برای 
دل  کوپا  نخست  مرحله  از  اسپانیا  آگیلاس 
ری در درون دروازه تیمش قرار گرفت و موفق 
شد کلین شیت کند. کاستیون در این دیدار از 
مسابقات جام حذفی اسپانیا موفق شد با نتیجه 
یک بر صفر مقابل حریف خود پیروز شود و گلر 
ایرانی این تیم هم شب بسیار خوبی را پشت 
سر گذاشت و موفق شد از اولین فرصتی که 
کادرفنی کاستیون به او داده به خوبی بهره ببرد.

خاطرات و رؤیاهای کلوپ
بخش  رئیس  سمت  ژانویه 2025  در  کلوپ 
برعهده  را  ردبول  کمپانی  در  فوتبال  جهانی 
خواهد گرفت. این مربی نامدار در پادکستی 
که کروس با برادرش فلیکس راه اندازی کرده، 
برخی از رویارویی های خود با رئال را به یاد 
فینال چمپیونزلیگ سال  درباره  کلوپ  آورد. 
2022 گفت: »دربارۀ فینال هیچ کس نمی تواند 
به من توضیح دهد که چگونه آن را از دست 
دادیم. من هرگز تیمی را ندیده ام که به اندازه 
رئال تحت تأثیر فشار قرار گرفته باشد«. کلوپ 
در  محمد صلاح  روی  راموس  خطای  درباره 
فینال کیِف  گفت: »آیا آقای سرخیو راموس 
واقعا پسر خوبی است؟ او بازیکن مورد علاقه 
من نیست. این اقدام وحشیانه بود. من هرگز 
نمی توانستم این ذهنیت را درک کنم، هرگز 
چنین بازیکنانی نداشتم و زمانی که داشتم، 
مطمئن شدم که آن ها از تیمم می روند«. در آن 
دیدار بازیکن وقت رئال مادرید با محمد صلاح 
درگیری داشت که در نهایت مهاجم مصری 
مصدوم شد. در آن زمان، کلوپ خطای سرخیو 
راموس روی صلاح را بی رحمانه و وحشیانه 

توصیف کرد.

اقتصاد

حواشی فوتبال ایران و جهان زیر ذره  بین »دنیای هوادار«؛

سرخابی  های مغلوب
خارج از گود

 

نه مطالعات اجتماعی - نه افکارسنجی؛

شاخص شهرداری تهران 
برای نصب بنر چهره های 

ماندگار چیست؟   

شهرداری تهران در سال های اخیر به جای زیباسازی، نوسازی 
و تسهیل در خدمات شهری، به ویژه در حوزه ناوگان حمل و 
نقل، گویا عهده دار وظایف وزارت ارشاد، سازمان تبلیغات و 
دیگر سازمان های مرتبط شده است! اینکه سازمان عریض و 
طویلی چون شهرداری بتواند چنین وظایف خطیری را، علاوه 
بر مأموریت ها و تکالیف سازمانی خود، انجام دهد، بسیار مایه 

مباهات است )البته به شرط عدم تداخل وظایف(.
هفته گذشته شهرداری تهران اقدام به نصب بنرهایی تحت 
بسیاری  واکنش های  که  کرد  ماندگار«  »چهره های  عنوان 
برانگیخت؛ از جامعه ورزش گرفته تا هنر، سیاست، اقتصاد و 

غیره.
نمی خواهم درباره اینکه یکی از بنرها را پاره کردند یا روی آن 
ضربدر کشیدند و ناسزا نوشتند بحث کنم، اما می پرسم: شاخص 
این  آیا  بود؟  چه  ماندگار  چهره های  انتخاب  برای  شهرداری 
انتخاب بر اساس مطالعات اجتماعی بود یا نظر افکار عمومی و 

خاستگاه جامعه نقشی در معرفی این چهره ها داشت؟
در حوزه هنر، آیا امثال فردین، ملک مطیعی، مشایخی و انتظامی 
نمی توانستند در صف چهره های ماندگار باشند؟ در عرصه ورزش 
چطور؟ آیا کسانی مانند حجازی، پورحیدری، همایون بهزادی، 
جعفر کاشانی و اشتیانی جلوتر از دیگران قرار نمی گیرند؟ )و 

البته پرویز ابوطالب و امیر آصف هم(.
در جامعه امروز، آیا محبوب تر از پهلوان رسول خادم یا علی دایی 
سراغ داریم؟ مردانی که در دل خیابان، همراه با مردم و در قلب 

مردم جای دارند.
جک استراو )نخست وزیر سابق انگلستان( در کتاب خاطراتش 
امتیاز  عده ای  به  حکام  همواره  ایران،  تاریخ  »در  می نویسد: 

)بخوانید باج( می دهند تا در مواقع لزوم صحنه گردانی کنند«.
طرفدارانش  معدود  میان  در  حتی  که  فردی  چگونه  حال، 
مغضوب شده و هرگاه سخن می گوید فضای مجازی مملو از 
فحاشی و بد و بیراه می شود، با چه استدلال و منطقی )و البته بر 
اساس کدام شاخص( از سوی شهرداری بنرش نصب شده است 

تا افکار عمومی را مشوش کند؟

دیدگاه

روح الله رستمی قهرمان پارالمپیک پاریس در وزنه برداری هنگام بازگشت از قم دچار سانحه شد.
روح الله رستمی قهرمان پارالمپیک پاریس در دسته ۸۰ کیلوگرم به همراه پدرش در مسیر بازگشت از قم دچار سانحه تصادف شدند. روح 
الله رستمی قهرمان وزنه برداری پارالمپیک پاریس که خادم حرم حضرت معصومه )ع( نیز هست عصر گذشته به هنگام بازگشت از شهر 
مقدس قم به همراه پدرش با خودروی شخصی دچار سانحه تصادف شدند که در حال حاضر در بیمارستان امام خمینی تهران بستری 

هستند.

قهرمان پارالمپیک دچار سانحه شد

حسن صانعی  پور

مجید سعیدی

کمیته انضباطی در حکمی یازده بازیکن 
تیم فوتبال ایران از جمله دو بازیکن تیم 

پرسپولیس را با دو جلسه محرومیت 
همراه کرد. از طرفی این حکم شامل حال 

بازیکنان استقلال، سپاهان، تراکتور 
و چند تیم دیگر را هم شد. در این بین 

گل گهرسیرجان بیشتر از سایر باشگاه ها 
متضرر شد.



www.donyayehavadar.irدنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشـــی کشـــور  را پاس می دارد«

شنبه 12 آبان 1403      شمارگان 1674

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری           n سردبیر: مهدی تیموری                                            
         n مدیر روابط عمومی: مهسا تیموری                    n صفحه آرا: امیر بیات              

nتحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، حسن صانعی پور و سارا نصرتی        
nنشانی: کرج - بلوارجمهوری شمالی- کوچه میثم - پلاک 1- طبقه 2 - واحد 6       تلفن- نمابر: n            34499255 چاپ: صمیم


